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Saapuvilla olleet jäsenet
Riitta Vatanen, puheenjohtaja
Titi Tamminen, sihteeri
Pirjo Hakuni
Pirjo Kauranen
Armi Lylykangas
Raimo Pitkäkoski
Aino-Riikka Simula

Poissa
Petteri Siekkinen, hyvinvointisuunnittelija

Allekirjoitukset

Riitta Vatanen
Puheenjohtaja

Titi Tamminen
Sihteeri
 

Pöytäkirjan tarkastus
Pöytäkirja on tarkastettu ja hyväksytty

 

Raimo Pitkäkoski
pöytäkirjantarkastaja

Pöytäkirjan nähtävänäolo
Pöytäkirja on asetettu nähtäville yleiseen tietoverkkoon 17.12.2024.
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§ 48
Pöytäkirjan tarkastus

Ehdotus

Pöytäkirjantarkastajaksi valitaan Raimo Pitkäkoski.

Päätös
Hyväksyttiin ehdotuksen mukaisesti.
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1.  
2.  

Vanhusneuvosto, § 40,14.11.2024
Vanhusneuvosto, § 49, 12.12.2024

§ 49
Vanhusneuvosto seuraavalla valtuustokaudella

VESDno-2024-417

Vanhusneuvosto, 14.11.2024, § 40

Nykyinen valtuustokausi lähenee loppuaan. Tulevien vaalien jälkeiseen aikaan 
valmistauduttaessa kunta päivittää ja arvioi kunnan organisaatioita sekä mahdollisia 
muutostarpeita, mm. millaisia toimielimiä tulevalla valtuustokaudella kunnassa on. 
Vanhus- ja vammaisneuvostojen organisoituminen vaihtelee kunnittain. Osassa ne 
ovat yksi yhteinen neuvosto ja osassa kuten Vesilahdessa ne ovat erilliset 
vaikuttamistoimielimet.

Kunnanjohtaja on pyytänyt neuvostojen näkemystä kahdesta asiasta:

Kuinka nykyinen malli erillisinä neuvostoina toimii? 
Mitä hyötyä tai haittaa nähdään, jos neuvostot yhdistettäisiin? 

Ehdotus

Kumpikin neuvosto antaa oman lausuntonsa.

Päätös
Hyväksyttiin ehdotuksen mukaisesti.

Vanhusneuvoston lausunto:

Kuinka nykyinen malli erillisinä neuvostoina toimii?

Malli toimii erittäin hyvin. Kumpikin neuvosto on voinut keskittyä omaan 
kohderyhmäänsä. Vanhusneuvoston kokoonpano on ollut hyvä ja näkemyksiä on eri 
osista kuntaa ja erilaisista seniorien organisaatioista. Vanhusneuvoston jäsenet ovat 
aktiivisesti osallistuneet neuvoston toimintaan, ja kunnan velvollisuuteen edistää 
hyvinvointipalveluita ja muita aktiviteetteja ikääntyneille.

Toimintaa ohjaavat lait - vanhuspalvelulaki ja vammaispalvelulaki ovat erilliset. 
Valtioneuvosto on tehnyt päätöksen kansallisesta ikäohjelmasta vuoteen 2030. 
Valtakunnan tasolla vuosittaiset vanhusneuvostopäivät ja vammaisneuvostopäivät 
pidetään erillisinä ko. kohderyhmän asioihin paneutuen. Pari vuotta sitten Suomeen 
nimitettiin ensimmäinen vanhusasiavaltuutettu hoitamaan ikääntyneisiin liittyviä 
asioita. Pirkanmaan hyvinvointialueen tasolla on erilliset vanhusneuvosto ja 
vammaisneuvosto. Pirhalla on toimintaa ohjaamassa erilliset IKÄ2035- ja VAPA2035-
ohjelmat.

Mitä hyötyä neuvostojen yhdistämisestä olisi?
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Vanhusneuvoston näkökulmasta toiminnan tavoitteiden kannalta ei mitään. 
Taloudellisesti kai yksi neuvosto olisi edullisempi ratkaisu, mutta onko kustannukset 
oikea tapa arvioida toimielimen merkitystä? Sen sijaan, että neuvostot ovat yhdessä, 
on pidetty muutaman kerran vaalikauden aikana yhteiskokouksia.

Mitä haittaa neuvostojen yhdistämisestä olisi?

Yhdistetyn neuvoston jäsenmäärä kasvaisi suureksi tai edustuksellisuus ja osallisuus 
pienenisi paljon. Aktiivisten toimijoiden määrä ja kummankin neuvoston 
asiantuntijuus vähenisi yhdistetyssä neuvostossa. Käytännön tasolla neuvostoilla on 
eri ajat kokousten ajankohtiin – vanhusneuvosto pitää kokouksensa päiväsaikaan ja 
vammaisneuvosto iltaisin työssäkäyvien jäsenten takia. Nykyisen mallin kohdassa 
esitetyt seikat eriyttävät ikääntyneiden ja vammaisten asioiden hoitoa, jonka kautta on 
hyvä, että on erilliset neuvostot.

Vanhusneuvosto on valmis neuvottelemaan jatkosta.

Vammaisneuvoston lausunto:

Neuvostojen toimiminen nykyisellä mallilla

Toimii hyvin, sillä neuvostot voivat keskittyä oman sektorin asioihin ja Pirhasta 
tulevaan aineistoon omasta näkökulmasta, sillä kohderyhmät pääsääntöisesti 
erilaiset.
Vammaisneuvoston kokoonpanossa suurin osa on työssäkävijöitä ja sen myötä 
kokoukset ovat virka-ajan ulkopuolella, pääsääntöisesti hybridikokouksia, osa 
paikan päällä ja osa kotona.

 

Hyödyt neuvostojen yhdistämisestä

Yhteisten asioiden tavoitteiden saavuttaminen ehkä vaikuttavampaa, mutta niitä 
ei ole paljon, näistä voidaan olla yhteydessä ilman yhdistymistä.

 

Neuvostojen yhdistämisen haitat

Vammaisia koskevat asiat jäävät taka-alalle, sillä heidän kokonaismäärä 
kunnassa pienempi.
Aikataulujen yhteensovittaminen, vammaisneuvoston jäsenistä suurin osa 
työssäkäyviä, joten kokoukset on pidettävä virka-ajan ulkopuolella.
Tuleeko liian iso kokoonpano, pystytäänkö molempien erityisryhmien asioita 
hoidettua tasapuolisesti – tuleeko liian iso määrä asioita hallittavaksi?

 

Mitä säästöjä yhdistämisellä saavutettaisiin

Kokouspalkkioissa ja matkakuluissa säästöjä, sillä osa osallistuisi etänä ja tätä 
kautta kokoustarjoiluihin säästöjä, mikäli vanhusneuvostolle onnistuisi 
iltakokoukset.

 

Vapaa sana

Pirhan alueella toivoisi olevan yhtenäiset rakenteet kunnissa näissä neuvostoissa.
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Vanhusneuvosto, 12.12.2024, § 49

Kunnanhallituksen kokous 25.11.2024 kohta Hallintosäännön päivitykset: 
kunnanhallitus ehdottaa valtuustolle, että vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto 
yhdistetään vanhus- ja vammaisneuvostoksi 1.6.2024 alkaen.

Ehdotus

Merkitään tiedoksi valtuuston kokouksen 9.12.2024 päätös.

Kokouskäsittely
Valtuusto päätti äänin 13–7 kunnanhallituksen esityksen mukaisesti yhdistää 
neuvostot. 

Kunnanhallituksen edustaja vanhusneuvostossa Aino-Riikka Simula ja 
kunnanhallituksen edustaja vammaisneuvostossa Anu Graichen pitivät valtuustossa 
kunnanhallituksen esitystä kannattavat puheenvuorot. Kumpikin kunnanhallituksen 
edustaja oli poissa neuvostojen yhteiskokouksesta (vanhusneuvoston pöytäkirja 
14.11.2024), jossa käsiteltiin neuvostojen lausunnot, eivätkä he olleet yhteydessä 
neuvostoihin ennen kunnanhallituksen ja valtuuston kokouksia. Kumpikin neuvosto 
esitti neuvostojen pitämistä erillisinä.

Valtuuston kokouksen pöytäkirja:

Äänestyksessä kunnanhallituksen esitystä yhdistää neuvostot kannattivat:
Ala-Orvola Mikko, Arvela Ari, Eskola Aapeli, Graichen Anu, Halme Johanna, 
Lamminmäki Taina, Mäkipää Arto, Pakarainen Tomi, Penttilä Harri, Perämaa Ari, 
Pispala Kristiina, Simula Aino-Riikka, Sorva Valto.

Kristiina Kantolan vastaesitystä säilyttää neuvostot erillisinä kannattivat:
Elliot Aura, Jokiniemi Michaela, Kantola Kristiina, Pietilä Tapani, Rajala Miia, Salo Tanja, 
Suoniemi Susanna.

Tässä kokouksessa kunnanhallituksen edustaja Aino-Riikka Simula perusteli, että 
neuvoston vaikuttavuus ja organisaation ketteryys lisääntyy. Hän ei kuitenkaan 
osannut konkretisoida asiaa siten, että vanhusneuvoston jäsenet sen olisivat 
ymmärtäneet. Vanhusneuvosto odottaa selvitystä. Vanhusneuvosto ei myöskään 
ymmärrä, kuinka osallisuus lisääntyy neuvostot yhdistettäessä. 

Toiminnan kehittäminen lähtee vanhusneuvoston näkemyksen mukaan kuntalain 
noudattamisesta, ei neuvostojen yhdistämisestä. Kuntalain mukaan 
vanhusneuvostolle on annettava mahdollisuus vaikuttaa kunnan eri toimialojen 
toiminnan suunnitteluun, valmisteluun ja seurantaan asioissa, joilla on merkitystä 
ikääntyneen väestön hyvinvoinnin, terveyden, osallisuuden, elinympäristön, asumisen, 
liikkumisen tai päivittäisistä toiminnoista suoriutumisen taikka heidän tarvitsemiensa 
palvelujen kannalta.

Päätös
Merkittiin tiedoksi valtuuston päätös yhdistää vanhusneuvosto ja vammaisneuvosto 
yhteiseksi vanhus- ja vammaisneuvostoksi 1.6.2025 alkaen.
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§ 50
Kunnan ja hyvinvointialueen yhdyspintatyö

Ehdotus

Hyvinvointisuunnittelija Petteri Siekkinen kertoo nykytilanteesta.

Päätös
Petteri Siekkisen ollessa poissa kokouksesta asia siirretään seuraavaan kokoukseen.
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§ 51
Terveiset hyvinvointialueen vanhusneuvostosta

Ehdotus

Riitta Vatanen kertoo kokouksen 10.12.2024 tärkeimmät asiat.

Päätös
Merkittiin tiedoksi:

Asukaspaneelin julkilausuma asiakaslähtöisistä digipalveluista: ”Pirkanmaan  
hyvinvointialue lisää huomattavasti digitaalisia palveluita tulevaisuudessa. 
Kuinka teemme tämän muutoksen arvostavasti ja vastuullisesti 
hyvinvointialueen asukkaan näkökulmasta?”
Pirhan vanhusneuvoston Kannanotto sosiaali- ja terveydenhuollon 
asiakasmaksukorotuksiin
Alueellinen turvallisuussuunnitelma
Pirhan Vesilahden ja Ikaalisten kotihoidot kärjessä THL:n Kerro palvelusta- 
kyselyssä Pirkanmaan alueella



 Vesilahden kunta Pöytäkirja 8/2024 9 ( )18
Vanhusneuvosto 12.12.2024

 

§ 52
Uimahallikuljetukset keväällä 2025

VESDno-2024-385

Uimahallikuljetukset syksyllä 2024 jatkuvat viikolle 50 saakka.

Ehdotus

Merkitään tiedoksi tilanne kevään 2025 osalta.

Päätös
Uimahallikuljetukset jatkuvat syksyn aikataulujen mukaisesti viikot 3–9/2025. 
Kuljetusmaksu/uimahallikäynti on 7 € (syksyllä 5 €).



 Vesilahden kunta Pöytäkirja 8/2024 10 ( )18
Vanhusneuvosto 12.12.2024

 

Hyvinvointi- ja osallisuusjaosto, § 5,22.02.2023
Kunnanhallitus, § 220,28.10.2024
Vanhusneuvosto, § 45,14.11.2024
Vanhusneuvosto, § 53, 12.12.2024

§ 53
Vesilahden kunnan saama testamenttilahjoitus

VESDno-2023-70

Hyvinvointi- ja osallisuusjaosto, 22.02.2023, § 5

Valmistelijat / lisätiedot:
Marko Lahtinen
marko.lahtinen@vesilahti.fi
sivistysjohtaja

Liitteet
1 Testamenttilahjoituksen käyttö

Vesilahden kunta on saanut testamenttilahjoituksen, joka on osoitettu ”kunnan 
vanhusten hoitoon, virkistystykseen ja vanhustyöhön yleisesti kunnan parhaaksi 
katsomallaan tavalla”. Kunnanhallitus päätti kokouksessaan 23.1.2023 (§ 8) 
toimintaoikeuksien myöntämisestä kunnanjohtajalle testamenttivarojen ja 
lahjoitusten vastaanottamisessa, sillä kunnanhallituksen on testamenttien, perintöjen 
ja/tai muiden lahjoitusten tahtotilan noudattamiseksi delegoitava toimivaltuudet 
asioiden järjestämiseksi ja hyväksyä jäämistön hoidosta tehty tilitys. 
Testamenttilahjoituksen lopullinen summa ei näin ollen ole vielä selvillä.

Keskustelu testamenttilahjoituksen on käynnistetty vuonna 2022 
hyvinvointikoordinaattorin johdolla ja keskusteluun on osallistunut aktiivisesti myös 
vanhusneuvosto, joka on laatinut 17.1.2023 esityksen testamenttilahjoituksen varojen 
käytöstä vuonna 2023. Huolellinen ja hyvin perusteltu esitys huomioi 
toimintaympäristön muutokset sekä testamentin kohderyhmän yhdenvertaisuuden ja 
se antaa hyvän pohjan päätöksenteolle, kun perintö on juridisesti jaettu.

Ehdotus
Esittelijä: Marko Lahtinen, sivistysjohtaja

Käydään lähetekeskustelua testamenttilahjoituksen varojen käytöstä ja seurannasta.

Päätös
Päätösehdotus hyväksyttiin.

Kunnanhallitus, 28.10.2024, § 220

Valmistelijat / lisätiedot:
Merja Vihtiälä
merja.vihtiala@vesilahti.fi
vs. hallintojohtaja
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Vesilahden kunta on saanut kunnan vanhusten hoitoon, virkistykseen ja 
vanhustyöhön osoitetun testamenttilahjoituksen. Testamentin tekijän jälkeen on 
toimitettu perunkirjoitus 6.9.2022 ja täydennysperunkirjoitus 21.9.2023.

Ositus- ja perinnönjakokirja on valmistunut 22.10.2024 ja omaisuus on siirtynyt 
Vesilahden kunnalle. Rahasto-osuudet ja tilillä olevat rahat siirretään kunnan nimiin. 
Omaisuuden arvo on 117 513,91 euroa 18.10.2024 päivän kurssin mukaan. Kunta on 
maksanut asianajotoimistolle ositus- ja perinnönjakokirjan laatimisesta, minkä lisäksi 
varoista on maksettu vuonna 2024 uimahallikuljetuksia. Ositus- ja perinnönjakokirjaan 
liittyvät kustannukset sekä vuoden 2024 uimahallikuljetuskustannukset tullaan 
kirjaamaan kirjanpidossa testamenttivarojen vähennykseksi. 

Hyvinvointi- ja osallisuusjaosto on käynyt lähetekeskustelua testamenttivarojen 
käytöstä ja seurannasta 22.2.2023 §5. Ositus- ja perinnönjakokirjan valmistuttua ja 
omaisuuden siirryttyä kunnalle on tarpeen tehdä tarkempi suunnitelma varojen 
käytöstä sekä päättää tilinkäyttöoikeuksista rahasto-osuuksien ja pankkitilin osalta. 

Ehdotus
Esittelijä: Mikko Latvala, kunnanjohtaja

Kunnanhallitus käy lähetekeskustelun siitä, millä tavalla kuntalaisia osallistetaan 
testamenttivarojen käytön suunnitteluun.

Lisäksi kunnanhallitus myöntää tilinkäyttöoikeuden testamenttivaroihin kuuluviin 
rahasto-osuuksiin ja pankkitiliin talousjohtaja Merja Vihtiälälle ja kunnanjohtaja Mikko 
Latvalalle. 

Päätös
Ehdotuksia kerätään kyselyllä kuntalaisilta. Lisäksi kuullaan Vesilahden hoivaosaston 
ja asumispalveluiden henkilöstöä, vanhusneuvostoa ja osallisuus- ja 
hyvinvointijaostoa. Vuosittainen varojen käyttö ja varojen säilytys päätetään erikseen.  

Hyväksyttiin ehdotuksen mukaisesti.

Vanhusneuvosto, 14.11.2024, § 45

   

Ehdotus

Vanhusneuvosto keskustelee asiasta ja antaa kunnanhallitukselle oman esityksensä.

Päätös
Hyväksyttiin ehdotuksen mukaisesti. Vanhusneuvosto antaa esityksen myöhemmin 
erikseen.

Vanhusneuvosto, 12.12.2024, § 53
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Ehdotus

Merkitään tiedoksi, että vanhusneuvostolle tulee vielä erillinen lausuntopyyntö.

Päätös
Merkittiin tiedoksi, että vanhusneuvostolle tulee erillinen lausuntopyyntö 
tammikuussa.
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§ 54
Vanhusneuvoston toimintakertomus 2024-2025

VESDno-2024-479

Nykyisen vanhusneuvoston toimintakausi päättyy 31.5.2025.

Ehdotus

Laaditaan yhdistetty toimintakertomus vuodelta 2024 ja keväältä 2025.

Päätös
Yhdistetty toimintakertomus vuodelta 2024 ja keväältä 2025 käsitellään maaliskuun 
kokouksessa.
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§ 55
Vanhusneuvoston toimintasuunnitelma keväälle 2025

VESDno-2024-479

Nykyisen vanhusneuvoston toimintakausi päättyy 31.5.2025.

Ehdotus

Keskustellaan kokouksessa ja hyväksytään kevään 2025 toimintasuunnitelma.

Päätös
Hyväksyttiin kevään 2025 toimintasuunnitelma:

Vaalipaneeli keskiviikkona 19.3. klo 14:00-16:00, Ristiveräjä. Tehdään kysely 
ikääntyneille, millaisia kysymyksiä panelisteille halutaan esittää.
KevätKarkelot senioreille toukokuussa, paikka päätetään myöhemmin.
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§ 56
Vanhusneuvoston kevään 2025 kokouspäivät

Ehdotus

Päätetään kevään 2025 kokouspäivät kokouksessa.

Päätös
To 13.3.2025 klo 14:00
Toinen kokous pidetään toukokuussa. Kokouksen ajankohta sovitaan 
maaliskuun kokouksessa.

Mikäli asioita ilmenee, sovitaan lisää kokousaikoja tarpeen mukaan.
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§ 57
Pirkan opiston kuntakierrostapaaminen

VES-2024-480

Pirkan opiston, Vesilahden kunnan ja Pirhan yhteinen kuntakierrostapaaminen 
13.2.2025 klo 10–12. Tapaaminen järjestetään Vesilahdessa. Vesilahden 
vanhusneuvostosta kutsutaan 1–2 edustajaa tapaamiseen.

Tapaaminen on jatkoa syksyllä 2023 käynnistyneille Pirkan opiston kuntakierroksille. 
Tapaamisessa vaihdetaan kuulumisia, kartoitetaan yhteistyömahdollisuuksia ja 
työskennellään ajankohtaisen teeman parissa. 

Ilmoittautumiset pyydetään 6.2.2025 mennessä, sähköpostitse: katri.
mononen@nokiankaupunki.fi. Tapaamisessa on kahvitarjoilu, mahdollinen 
erityisruokavalio sähköpostitse.

Lukuvuoden 2024–25 kuntakierrosten teemana on saavutettavuus ja yhteistyö 
. Tapaamisen ohjelmassa on esitys Pirkan opiston ja kolmannen sektorin kanssa

Vesilahden kunnan toimijoilta saavutettavuusnäkökulmasta. Esitysten jälkeen 
tapaaminen jatkuu pienryhmätyöskentelynä, jossa saavutettavuutta käsitellään 
kohderyhmälähtöisesti.

Tapaamisen tavoitteena on kerätä ideoita ja kartoittaa kuntalaisten tarpeita Pirkan 
opiston toiminnan kehittämiseksi entistä saavutettavammaksi. Pirkan opisto ottaa 
toiminnassaan huomioon jäsenkuntiensa strategiset painopisteet. Kaikille kunnille 
yhteisiä painopisteitä ovat mm. asukkaiden kohtaamis- osallistumis- ja 
vaikuttamismahdollisuuksien vahvistaminen, syrjäytymisen ehkäisy ja turvallisuuden 
lisääminen sekä paikallisen osaamisen ja verkostojen hyödyntäminen. Tapaamisessa 
pureudutaan erityisesti keinoihin, joilla näiden painopisteiden mukaisia tavoitteita 
voidaan edistää. 

Toivomme Pirkan opistolla, että mahdollisimman moni pääsee osallistumaan 
tapaamiseen! Vesilahden kunnasta mukaan on kutsuttu sivistysjohtaja Marko 
Lahtinen, yhtenäiskoulun rehtori Päivi Härkönen, vastaava kirjastovirkailija Marjo 
Höyssä, erityisnuorisotyöntekijä Jonna Kykkänen, varhaiskasvatusjohtaja Anne Mäki, 
liikunta- ja nuorisokoordinaattori Riikka Mäki, hyvinvointisuunnittelija Petteri 
Siekkinen ja projektipäällikkö Tiina Hakio. Tapaamiseen kutsutaan myös edustajat 
Pirhan Vesilahden lähitorilta, Vesilahden vammaisneuvostosta, nuorisovaltuustosta ja 
vanhusneuvostosta.

Pirkan opistolta tapaamiseen on kutsuttu opiston rehtori Mika Hagelin, apulaisrehtori 
Anna Major, koulutussuunnittelijat ja suunnittelijaopettajat Sami Varvio (musiikki), 
Jutta Wrangén (tanssi ja teatteri), Iina Luoto (käsityö), Petra Knuuttila (liikunta), Päivikki 
Koikkalainen (kielet), Toni Koskinen (yhteiskunnalliset aineet), Katri Mononen 
(Harrastamisen Suomen malli ja Yhteinen opisto osaamisen ja hyvinvoinnin edistäjänä 
-hanke), koulutuspäälliköt Emma Mäenpää ja Tuuli Wirkkula (musiikkiopisto) sekä 
viestintäsuunnittelija Eeva Suutari-Saatsi.

Ehdotus
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Päätetään vanhusneuvoston osallistuja(t). Tehdään kysely vanhusneuvoston 
kohderyhmälle ideoista ja tarpeista.

Päätös
Päätettiin, että Riitta Vatanen osallistuu kuntakierrostapaamiseen vanhusneuvoston 
edustajana. Hän selvittää ikääntyneiden toiveita teeman näkökulmasta.
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1.  

2.  

2.  
3.  

§ 58
Tiedoksi merkittävät asiat

Uusi Pienin liikkein tukea ja turvaa arkeen -kurssi alkaa 8.1.2025 (yhteyshenkilö 
Riikka Mäki). Syksyn ryhmästä, joka jatkaa tammikuussa, oli juttu Lempäälän-
Vesilahden Sanomissa 6.11.2024.
Seuraava kokous.

Ehdotus

Merkitään tiedoksi.

Päätös
Seuraava kokous 13.3.2025 tai tarpeen mukaan aikaisemmin.
Riitta on pyytänyt varhaiskasvatuksesta ja kouluilta kortteja, tonttuja jne. 
ikääntyneiden joulumuistamiseksi. Tuotokset toimitetaan terveysaseman 
osastoille, Vesauskotiin ja kotihoitoon.

Merkittiin tiedoksi.


	Pöytäkirja
	§ 48 Pöytäkirjan tarkastus
	§ 49 Vanhusneuvosto seuraavalla valtuustokaudella
	§ 50 Kunnan ja hyvinvointialueen yhdyspintatyö
	§ 51 Terveiset hyvinvointialueen vanhusneuvostosta
	§ 52 Uimahallikuljetukset keväällä 2025
	§ 53 Vesilahden kunnan saama testamenttilahjoitus
	§ 54 Vanhusneuvoston toimintakertomus 2024-2025
	§ 55 Vanhusneuvoston toimintasuunnitelma keväälle 2025
	§ 56 Vanhusneuvoston kevään 2025 kokouspäivät
	§ 57 Pirkan opiston kuntakierrostapaaminen
	§ 58 Tiedoksi merkittävät asiat


